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De VVD fractie is verheugd over het feit dat de financiën 

binnen het waterschap op orde zijn. Steeds beter weten we 

binnen de toegekende budgetten te werken en daar ook 

verantwoording over af te leggen. We zijn er nog niet , maar 

het gaat op dit moment goed. In het afgelopen jaar is er hard 
gewerkt aan een goede uitvoering van de wettelijke taken 

rondom veiligheid, waterkwaliteit en watersysteembeheer, 

tegen betaalbare lasten, maar de opgave voor de komende 

jaren is ook fors. Daarbij is vooral ook te denken aan het op 
orde brengen van de keringen.  

 

Dat gene wat we in het bestuursakkoord afgesproken hebben 

wordt uitgevoerd en dat stemt ons ook tot tevredenheid. 

Halverwege deze periode mogen we dan ook ook de blik op de 
toekomst werpen. 

De keuze die er gemaakt wordt in de kadernota om te gaan 

voor waterkwaliteit en klimaatadaptatie spreekt de VVD zeker 

aan. Wat ons betreft is participatie en samenwerkieng een 

middel en geen doel, om onze taken goed uit te oefenen.  
Wat duurzaamheid betreft kunnen we het streven wel 

onderschrijven, maar zou er een breder perspectief mogen zijn. 

Windenergie is tenslotte niet het enige dat het waterschap zal 

helpen om energie-neutraal te worden. Ook andere, 
innovatieve vormen van energiereductie en opwekking moeten 

we niet uit het ook verliezen. Zonne-energie wordt tenslotte 

steeds effectiever en we hebben diverse gebouwen waar we dit 

toe kunnen passen. Maar ook andere alternatieve vormen van 

energieopwekking moeten we blijven volgen. 
De VVD is positief over het feit dat het DB een tandje bij wil 

zetten, en daar ook budget voor vrij heeft gemaakt, om de 

effecten van klimaatverandering aan te pakken en vooral ook 

om dat te doen in actieve samenwerking met bedrijven, 

inwoners, terreinbeheerders en medeoverheden. De VVD 
vraagt daarbij speciaal aandacht voor de agrarische bedrijven, 

om die in aanpak en communicatie zodanig mee te nemen, dat 



misverstanden, onbegrip en verkeerde verwachtingen 

voorkomen kunnen worden. 

De VVD is ook ronduit verheugd over de verscherping van de 

eigen ambitie met betrekking tot duurzaamheid in termen van 

energie, grondstoffen-terugwinning en duurzame inkoop van 
goederen en diensten. En helemaal om dat samen met de regio 

verder vorm te geven, waardoor de lasten voor burgers en 

bedrijven omlaag kunnen gaan. 

Duurzaamheid omvat  heeft namelijk ook een sociale 

aspecten, zoals  hebben. Duurzame relaties, die goed 
onderhouden moeten worden en  zijn ook van grote waarde 

zijn voor een effectieve en efficiënte taakinvulling.  

 

 
De VVD is verheugd over het exploitatiesaldo 2016 van ruim 2 

miljoen euro en zelfs meer dan 3 miljoen ten opzichte van de 

aanvankelijke begroting, met forse reserveringen voor 

duurzaam financieel beleid en daarmee beperking van de 

schuldenlast, die zodoende mooi trendmatig onder de 
streefwaarde uitkomt, oprechte complimenten daarvoor!  

Echter, om de scherpte erin te houden wil de VVD wel ter 

overweging meegeven dat als we het even helemaal 

omgekeerd bekijken, je jezelf ook de vraag kunt stellen, 

hebben we niet te ruim begroot? Zouden we niet wat strakker, 
meer taakstellend moeten begroten? Of bepaalde hoog 

risicoprojecten wellicht wat naar voren halen in de tijd? 

 

De belastingen worden slechts geïndexeerd en dat houden we 

graag zo. Wat de VVD betreft mogen belastingen zelfs omlaag 
als dat mogelijk blijkt. 

 

We zien wel dat het risico profiel weer oploopt en ook 

afgelopen jaar zijn we geconfronteerd met grotere en kleinere 
calamiteiten. Die zijn niet uit te sluiten, maar het waterschap 

moet wel alert zijn op dit gebied. Tenslotte hoort dat ook 

gewoon bij de uitoefening van onze taak of is zelfs is het 

grotendeels onze taak. 

Wateroverlast en claims aan ons adres zullen wellicht meer 
voorkomen. Het lijkt de VVD nuttig om daar scherp oog voor te 

hebben en goed erop voorbereid te zijn. De manier waarop we 

dit afhandelen is van cruciaal belang voor het imago van het 



waterschap. Daarbij speelt de relatie waterschap- verzekering 

ook een belangrijke rol. 

 

Het waterschap zou wat ons betreft mogen streven naar een 

verdere automatisering , als dat mogelijk is. Tijdens een van 
de themabijeenkomsten zijn er mooie programma’’s 
gepresenteerd, waarbij steeds meer op afstand ingegrepen kan 

worden bij water te kort en -overlast. Daarmee winnen we 

snelheid en efficiëntie in onze ogen. 

 
Tot slot: Ook is de VVD erg benieuwd naar het nieuw te 

ontwikkelen belastingstelsel voor het waterschap. Er is al enige 

tijd stilte op dat gebied en we kunnen ons voorstellen dat 

nieuwe wetgeving daar een invloed op heeft, maar er zal toch 
op enig moment wel een goed voorstel moeten komen, over 

hoe we het belastingstelsel gaan hervormen. 
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